
Zápis a usnesení z Komise Zdravých měst a Agendy 21 ze dne 31.10. 
2019  

Komise Zdravého města a místní Agendy 21  
Zápis z jednání ze dne 31.10. 

2019  

Termín jednání: 31.10. 2019 v 14:00 
hodin  

Místo: Terezián – zasedací místnost  

Prezence: konstatováno, že není přítomna nadpoloviční většina 
členů, komise není usnášení schopná 

Přítomni: Andrea Sasková,, Mirka Tlučhořová, p. Mottlová,  

Omluveni: Karolína Vejmělková, p. Výborná, p. Jedličková, p. 
Třešňáková 

Hosté:  Denisa Wacková (koordinátorka Zdravých měst, komunitního plánování, 
PaRo)  

 
Zapsala: Denisa Wacková 
Schválila: Andrea Sasková  

1. Workshop rodinné politiky v Karlových Varech 

Paní Tlučhořová informovala o své účasti na workshopu rodinné politiky v Karlových Varech a 
působnosti rodinné politiky. Informovala, že Mariánské Lázně by byly třetím městem v 
Karlovarském kraji, které by bylo členem. Kraj bude nabízet různé dotace na podporu rodin, 
zlepšení rodinné situace, podpora zájmů. Paní Tlučhořová by ráda zahrnula do této podpory od 
kraje i seniory. Paní Sasková namítla, že je potřeba, aby komise protlačila nutnost řešení 
rodinné politiky městu. Paní Mottlová navrhla, že se postará o to, aby se otázka rodinné politiky 
dostala k zastupitelstvu. 

2. Seminář Active Citizens Fund 



Koordinátorka informovala o své přítomnosti na semináři Active Citizens Fund v Karlových 
Varech. Představila možné granty pro neziskové organizace. Zároveň informovala, že město 
může fungovat v tomto případě jako partner pro tyto organizace. 

3. Možnost pořádání akce Dny Zdraví 

Koordinátorka předala informace k možnosti uspořádání akce Dny Zdraví pod záštitou 
NSZM. Paní Mottlová nevidí možnost úspěchu takovéto akce. Přítomní se dohodli, že 
otázku akce Dny Zdraví přesunou na příští komisi, až bude více přítomných. 

4. Organizace setkání Skutečně zdravá škola 

Andrea Sasková namítla, že by bylo potřeba již uspořádat setkání Skutečně zdravá škola. 
Na základě jejích pokynů zjistí koordinátorka na konferenci Skutečně zdravá škola, kam je 
vyslána, aby zjistila jaké jsou možnosti ve školách a jestli bychom mohli uspořádat toto 
setkání v lednu 2020. Také by měla zjistit zda bude paní Kallmünzerová k dispozici a 
domluvit několik možných závazných termínů. 

 
Komise byla ukončena, vzhledem k nízkému počtu přítomných v 15:00 


